



## 北京市海勤律师事务所 BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层  
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)  
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名：唐春林

职务：律师

邮箱：tangchunlin@highking.com.cn

电话：010-81963666

传真：010-67251388

Name: Chunlin Tang

Position: Lawyer

Mailbox: tangchunlin@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

### 教育背景

哈尔滨理工大学法学学士。

### Education

Bachelor of Law, Harbin University of Science and Technology.

### 专业经历

唐春林律师曾就职于中国铁路物资哈尔滨有限公司法律事务部，负责公司重大风险事件的处置工作以及办理公司、下属控股公司重大疑难案件和对公司法律风险进行管理与防范。

执业以来，代理数百起民事诉讼与仲裁案件，均取得较好效果，具有丰富的法律工作从业经验。在代理强制执行工作中，充分采取各类执行措施，能够尽可能的掌握全面、准确的执行财产，在面对疑难案件时能够取得良好的执行效果，帮助客户在获得有利判决的同时执行到案款，保障客户债权充分实现。同时担任多家机关、公司的常年法律顾问，服务主要范围包括：全国工商联、化工企业、旅游公司、贸易公司、房地产经纪公司、酒店管理公司、生物科技公司、互联网公司等多家顾问企业提供常年法律顾问服务。唐春林律师一直以高业务素养和专业优质的服务获得了众多当事人充分的肯定和好评，并多次收到当事人赠送的锦旗，有效维护了当事人利益。

唐春林律师现为第四届朝阳区律师协会公益与社会责任工作委员会委员、第四届朝阳区律师协会诉讼业务研究会委员；中国中小企业协会调解中心调解员；第十二届北京市律师协会两区建设与营商环境法律事务专业委员会委员。

### 执业领域及专长

唐春林律师主要执业领域：商事争议解决、强制执行、企业法律风险管理与防范、合同及房产纠纷等。同时担任多家公司的常年法律顾问，服务范围包括：化工企业、旅游公司、贸易公司、房地产经纪公司、酒店管理公司、生物科技公司等多家顾问企业提供常年法律顾问服务，参加重大经济合同的谈判。

### Professional Experience

Mr. Chunlin Tang previously served in the Legal Department of China Railway Materials Harbin Co., Ltd., where he was responsible for handling major risk incidents, managing complex and difficult cases for the company and its subsidiaries, and overseeing corporate legal risk management and prevention.

Since commencing practice, he has represented clients in several hundred civil litigation and arbitration cases, consistently achieving favorable results and accumulating extensive practical legal experience. In enforcement proceedings, he employs a full range of enforcement measures to identify and secure judgment assets as comprehensively and accurately as possible. Even in complex cases, he is able to achieve effective enforcement outcomes, helping clients not only obtain favorable judgments but also recover proceeds, thereby safeguarding their creditors' rights. He also serves as standing legal counsel for multiple government agencies and companies, with a client portfolio that includes the All-China Federation of Industry and Commerce, as well as enterprises in the chemical, tourism, trading, real estate brokerage, hotel management, biotechnology, and internet sectors. Mr. Tang is highly regarded by clients for his professional competence and quality service, having received numerous banners of appreciation, and has effectively protected clients' interests.

Mr. Tang is currently a member of the Public Interest and Social Responsibility Committee of the Fourth Chaoyang District Lawyers Association, and a member of the Litigation Business Research Committee of the Fourth Chaoyang District Lawyers Association; he is also a mediator at the Mediation Center of the China Association of Small and Medium Enterprises; and he serves as a member of the Committee on Legal Affairs of "Two Zones" Construction and Business Environment of the 12th Beijing Lawyers Association.

### Practice Areas

Mr. Chunlin Tang's principal practice areas are commercial dispute resolution, enforcement of judgments, corporate legal risk management and prevention, and contract and real estate disputes. He also serves as standing legal counsel for a number of companies, covering industries such as chemicals, tourism, trading, real estate brokerage, hotel management, and biotechnology, and participates in negotiations of major commercial contracts.

### 工作语言

中文 英文

### Language Skills

Mandarin and English